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امروز در ورزش

نقل و انتقالات

 اردوی آماده سازی تیم ملی کشتی آزاد برای حضور 
در رقابت های جهانی از امروز در خانه کشــتی آغاز 

می شود.
 در ادامه مسابقات دوستانه تیم های اروپایی امروز 
 چلســی-اینترمیلان)05: 16( و آرسنال- بنفیکا

 )50: 19( به مصاف هم می روند. 
 تیم والیبال امید ایران امــروز در ادامه رقابت های 

قهرمانی آسیا با استرالیا روبه رو خواهد شد.

 بشار رســن،  هافبک عراقی مدنظر پرسپولیس 
که پیش از این قراردادی داخلی با سرخپوشــان 
به امضا رسانده بود، بعد از حضور در تهران قرارداد 

2ساله اش را رسمی کرد.
   مهدی دغاغله مهاجم پیشین تیم های فوتبال 

پرسپولیس و سایپا به تیم فجرسپاسی پیوست.
 ســایت رادیو ورزش یونان اخبار روزهای اخیر 
مبنی بر جدایی انصاری فرد، ملی پوش ایرانی تیم 
المپیاکوس را به نقل از منابع نزدیک به این باشگاه 

تکذیب کرد.
 راجا ناینگولان، ستاره بلژیکی رم قراردادش را با 
این تیم به مدت 4 سال دیگر تمدید کرد و تا سال 

2021 در این تیم ماندنی شد.
 مدیــر برنامه های گــرت بیل، ســتاره ولزی 
رئال مادرید شــایعه جدایی او و پیوســتنش به 

منچستریونایتد را رد کرد.
 گاتزتادلواســپرت از مذاکرات گسترده دیه گو 
کاستا مهاجم چلسی با میلان و احتمال سفرش 

به ایتالیا خبر داد.
 خســوس ناواس کــه یکــی از خروجی های 
گواردیولا از من ســیتی نام گرفته، در آســتانه 

بازگشت سویا قرار گرفته است.

تیتربازی

 اتحادیه فوتبال انگلیس محرومیت جویی بارتون، 
بازیکن اسبق منچسترسیتی را به خاطر نقش داشتن 

در شرط بندی ها از 18ماه به 5ماه کاهش داد.
 باشــگاه نفت تهران اعلام کــرد؛ درصورتی که 
مجتبی حقدوســت در تمرینات شرکت نکند، این 

موضوع در کمیته انضباطی باشگاه بررسی می شود.
 تیم ملی والیبال بانــوان اردوی تدارکاتی اش در 

ویتنام را با شکست مقابل میزبان به پایان رساند.
 تیم دونفــره ایران در فینال دونفره مســابقات 
نوجوانان و جوانان پینگ پنگ اردن مدال نقره گرفت 
و در بخش انفرادی نیز رادیــن خیام مدال صاحب 

مدال برنز شد.
 مهدی انصاری، نماینده شنای ایران در 100متر 
پروانه به آب زد و بدون صعود به مراحل بعدی به کار 

خود پایان داد.
 تیم ملی بسکتبال کشورمان در سومین روز از 
تورنمنت اطلس چین مقابل نماینده قطر به برتری 

رسید و قهرمان شد.
 تیم ملی والیبال زیر 23 ســال ایران نخستین 
شکست خود در مســابقات قهرمانی مردان آسیا را 

مقابل چین تجربه کرد. 

درخواســت مهاجم پرســپولیس برای 
بخشــش کارت قرمز| علی علیپور، مهاجم تیم 
پرسپولیس که در جریان پیروزی دو بر صفر تیمش 
مقابل فولاد در هفته نخست لیگ برتر از داور مسابقه 
کارت قرمز دریافت کرد، به دنبال بخشش این کارت 
اســت. او قصد دارد با ارسال نامه ای به سازمان لیگ 
شخصا به کارت زرد دومی که از داور مسابقه در دیدار 
پرسپولیس و فولاد خوزستان دریافت کرد و منجر به 
اخراجش از زمین مسابقه شد، اعتراض کند. علیپور با 
کمک وکیلش نامه اعتراض خود را آماده کرده تا فردا 

به سازمان لیگ ارسال کند.
رونالدو 7 فرزند می  خواهــد| طبق ادعای 
سایت ویداس پرتغال، ستاره خط حمله تیم فوتبال 
رئال مادرید در یک مصاحبه در چین، فاش کرد که 
دوست دارد خانواده اش را پرتعداد تر کند. ویداس به 
نقل از رونالدو که به تازگی صاحب فرزند دو قلو شده 
و اعلام کرده که فرزند چهارمش هم به  زودی متولد 
می شود، نوشته است:   »کریستیانیو )فرزند بزرگ 
رونالدو( بســیار خوب و خوشحال است. او احساس 
خوبــی دارد و می گوید که می خواهــد خواهران 
و برادران بیشتری داشته باشــد. او 6 خواهر و برادر 
می خواهد که می شــود 7 فرزند برای من. شماره 
جادویی و به نظر من هم خوب اســت. البته ما فعلا 
عجله ای نداریم و می خواهم از فرصت هایی که داریم، 

لذت ببریم.«
کفپوش قرضی برای مســابقات آسیایی 
فوتسال|  مسابقات مقدماتی فوتسال جام ملت های 
آسیا قرار اســت در ایران و شهر تبریز برگزار شود. از 
این رو، مسئولان فوتسال ایران در پی رفع ایرادهای 
ورزشگاه پورشریفی تبریز هستند. عباس ترابیان، 
دبیر کمیته فنی فوتســال دراین خصوص گفت: 
»در بازدید نماینده های AFC خیلی نگرانی جدی 
نداشتیم. یکسری ایرادات جزیی هست که باید این 
ایرادات را برطرف کنیم. اسکوربورد سالن است که 
چند ثانیه جلو یا عقب می رود. همچنین دروازه های 
سالن پورشریفی استاندارد نیست و باید عوض شود. 
کفپوش هم باید تغییر کند. مقرر شد تا کنفدراسیون 
فوتبال آسیا یک کفپوش را به صورت قرضی به ایران 

بفرستد.«

خارج از گود  

عادل غلامی، ملی پوش 
والیبال: مــا هم می رویم 
تا خیال همــه منتقدان 
راحت شــود/ کارشــان 
تخریــب اســت، چــون 

پتانســیل والیبال برزیل را با 
ایران مقایسه می کنند/ به هر کاری دست می زنند 
تا برای من حاشیه بسازند/ مشکلات برنامه ریزی 
غلط فدراسیون جهانی به ایران ضربه زیادی زد/ در 
لیگ جهانی می توانستیم با یک برد بیشتر صعود 

کنیم

محسن مسلمان، بازیکن 
ما  پرســپولیس:  تیم 
برای پرســپولیس بازی 
نمی کنیم بلکه برای تیم 
خیریه بــازی می کنیم/ 

مســئولان پرسپولیس اگر 
جرأت دارند بیایند رودرروی من 

و طارمی انتقاد کنند/ با حرف هایشــان تیم را به 
هم می ریزند و به بازیکنان توهین می کنند/ برای 

قرارداد 950میلیونی آپشن می گذارند

یحیی گل محمدی، سرمربی 
تیــم تراکتورســازی: 

تراکتورســازی  آینده  به 
بــا بازیکنــان جوانی که 
دارد خوشــبین هستم/ 

نتایج هفته هــای ابتدایی 
لیگ واقعی نیست/ به گرمای 

هوا غلبه کردیم اما به تیم اســتقلال خوزستان 
نتوانستیم غلبه کنیم/ هدفم جوانگرایی است

تریبون

جنجال نیمار در میامی

در شــرایطی که بارســلونا در میامی آمریکا اردو 
زده و خود را برای حضور در دیدار سوپرجام اسپانیا 
مقابل رئال مادرید آماده می کنــد، موضوع جدایی 
ســتاره برزیلی بیش از پیش این تیم را تحت تأثیر 
قرار داده است. نیمار که به  نظر می رسد در نزدیکی 
درِ خروج بارسلونا قرار گرفته، در تمرین روز گذشته 
آبی  و اناری پوشان جنجال آفرین شد. نیمار با نلسون 
سمدو، خرید جدید بارسا دچار درگیری فیزیکی شد 
و هرچه که سمدو تلاش کرد از این درگیری بگریزد، 
نیمار دنبال او می رفت و درگیــری را ادامه می داد. 
درنهایت با دخالت بوســکتس و دیگــر بازیکنان، 
این درگیری پایان یافت و نیمار بــا در آوردن کاور و 
کوبیدن آن به زمین، تمرینات بارســا را ترک کرد و 
در راه خروجش لگدی به جعبه آب نیز زد. به دنبال 
این درگیری فیزیکی رسانه ها اعلام کردند؛ احتمالا 
در هفته جاری قراردادش را با پاری سن ژرمن نهایی 
می کند. یکی از منابع اسکای در اسپانیا در این رابطه 
می گوید: »دیگر تنها یک معجزه می تواند او را حفظ 
کند، او تصمیمش را گرفته است. در 25سالگی، او 
فکر می کند که زمانش رسیده برای توپ طلا بجنگد. 
او ایمــان دارد که در یک باشــگاه دیگر می تواند به 

بهترین بازیکن جهان تبدیل شود.«

چهره روز

شهروند|  ســنگ نوردی رشته ای است که شاید 
تا چند سال قبل کمتر کسی آن را به صورت حرفه ای 
دنبال می کرد و خبری هم از کســب مدال توســط 
ورزشــکاران ایرانی در رقابت های بین المللی نبود. 
مدتی است که با قهرمانی های متوالی پدیده 23ساله 
ســنگ نوردی ایران، توجه اهالی ورزش به سوی این 
رشته جلب شده و رکورد جهانی ماده سرعت نیز در 
اختیار ایران است، اگرچه قهرمان سنگ نوردی جهان 

از برخی کمبودها گلایه دارد. 
طلای بازی های جهانی ارزش بالایی داشت

رضا علیپور که اخیرا در بازی های جهانی لهستان 
توانســت یک طلای دیگر به کارنامه افتخارات خود 
اضافه کند، درباره این رقابت در گفت وگو با خبرنگار 
»شــهروند« می گویــد: »بازی های جهانــی بعد از 
المپیک بالاترین سطح را دارد و هر کسی نمی تواند 
در آن حضور پیدا کند. من به واســطه نایب قهرمانی 
در مسابقات جهانی پاریس در این مسابقات حضور 
داشتم و خدا را شــکر با یک رکورد خوب نخستین 
طلای تاریخ ســنگ نوردی ایران در این رقابت ها را 
کسب و رکورد جدیدی را هم در بازی های جهانی این 

رشته ثبت کردم.«
دنبال یک افتخار تاریخی هستم

او که به عنوان ورزشکار برتر هفته از سوی فدراسیون 

جهانی سنگ نوردی انتخاب شــده، درباره راهی که 
برای کسب سهمیه المپیک در پیش دارد، می افزاید: 
»قبل از این که برای کسب سهمیه آماده شوم، اهداف 
دیگری هم دارم. چهار دوره مسابقات قهرمانی جهان 
تا پایان  سال 2017 میلادی باقی مانده که اگر بتوانم 
در تمام آنها به مدال طلا برسم، قهرمان رنکینگ جهان 
می شوم و کاپ طلایی فدراسیون جهانی را می گیرم 
که بالاتریــن ارزش را در ســنگ نوردی دارد. درباره 
مسابقات المپیک هنوز خیلی جدی فکر نکرده ام چون 
این مسابقات به صورت میکس برگزار می شود و کار 
من که در بخش سرعت تخصص دارم، سخت است. 
اگر بخواهم در المپیک مدعی باشم باید در چندماه 

آینده در سایر ماده ها نیز تمریناتم را آغاز کنم.«
برای مسئولان ورزش مهم نیستم

سنگ نورد 23ساله قزوینی در ادامه از بی توجهی 
مسئولان ابراز گلایه می کند: »من مدال ارزشمندی 
در لهستان کسب کردم اما جالب است بدانید در زمان 
بازگشتم حتی یک نماینده از وزارت ورزش و کمیته 
المپیک به من تبریک نگفت. فدراسیون به اندازه وسع 

خودش به من کمک می کند اما بودجه فدراســیون 
محدود اســت و نیاز دارم که از سوی مسئولان بالاتر 
حمایت شوم. وقتی در بازی های جهانی قهرمان شدم، 
توماس باخ، رئیس کمیته بین المللی المپیک به من 
تبریک گفت اما در داخل کشور هیچ خبری از حمایت 
نیســت. من 13 ســال از زندگی ام را در این ورزش 
گذاشتم اما برای مسئولان اصلا مهم نیستم. حتی از 
کشورهای دیگر پیشنهادهایی دریافت کردم، چون 
آنها ارزش کار من را می دانند امــا به خاطر نام ایران 
قبول نکردم. شاید برای حضور در هر مسابقه نزدیک 
به 30 میلیون هزینه می کنم که فدراسیون هم مرا تا 
حدودی حمایت می کند اما کمیته ملی المپیک که 
مسئول اهدای پاداش در بازی های جهانی است، اصلا 

توجهی به قهرمانی من نمی کند.«
لقب یوزپلنگ برایم ماندگار است

سریع ترین مرد عمودی جهان، یوزپلنگ آسیا و... 
لقب هایی اســت که رضا علیپور از سوی رسانه های 
خارجی و فدراســیون جهانی گرفتــه و خودش در 
این باره این طور نظر می دهــد: »من رکورددار جهان 

هستم و به همین خاطر ســریع ترین مرد عمودی 
جهــان را به من می گویند. ممکن اســت روزی این 
رکورد را از دســت بدهم و این لقب هم از دست من 
برود. خیلی به این مســائل توجهی نمی کنم اما اگر 
قرار است لقبی به من بدهند، خودم یوزپلنگ ایرانی 
را دوست دارم که برایم ماندگار است. مهمتر از همه 
این مسائل این اســت که بتوانم به همین روند ادامه 
دهم و نیازمند یاری مسئولان هســتم. امیدوارم با 
صحبت هایی که کردم، مسئولان ورزش کشور نگاهی 

به ورزش سنگ نوردی هم داشته باشند.« 

گلایه های پدیده سنگ نوردی ایران در گفت وگو با »شهروند«:  

علیپور: مدال هایم برای هیچ کس مهم نیست!
  دنبال افتخارات تاریخی در سنگ نوردی هستم

شهروند|  برای گذرانــدن روزهای کشدار تابستان 
چه چیزی بهتر از آغاز دوباره لیگ برتر فوتبال می تواند 
باشد؟ لیگی که امسال به واسطه قراردادهای میلیاردی 
تیم های قدرتمندی دارد و دست کم 4 تیم برای قهرمانی 
و قرارگرفتن در ســکوهای اول تــلاش خواهند کرد. 
علاقه مندان فوتبال ایران با وجود شروع زودهنگام لیگ 
بیشتر از همیشه منتظر استارت آن بودند اما بی کیفیتی 
زمین ها و خالی بودن ورزشگاه ها، نامناسب بودن پخش 
مســتقیم و اتفاقات دیگر باعث شــد آنطور که به نظر 
می رسید، هفته اول لیگ دوست داشتنی و دلچسب از آب 
درنیاید. در واقع هفته اول لیگ برتر با اینکه می توانست از 
همیشه باکیفیت تر و جذاب تر از آب دربیاید اما به دلیل 
کمبود امکانات و حرفه ای نبــودن عوامل برگزاری آن، 
دوست نداشتنی و زشت از آب درآمد تا حسابی توی ذوق 

آنهایی که بی  صبرانه منتظر آغاز لیگ بودند، بخورد.
معضل بلیت فروشی در ورزشگاه آزادی

مشخص نیست بالاخره سرنوشت بلیت فروشی های 
ورزشــگاه آزادی چه می شــود. از طرفی مســئولان 
فدراســیون تأکید دارند به اینکه بلیت فروشی باید به 
صورت الکترونیکی انجام شــود. در جریان بازی ایران و 
ازبکستان هم تأکید فدراسیون و اجرای سفت و سخت 
قانون قوانین بلیت فروشی الکترونیک، باعث شد هیچ 
بلیت کاغذی فروخته نشود اما انگار بازی های داخلی به 
اندازه دیدارهای بین المللی برای مسئولان مهم نیست. 
در دیدار پرسپولیس و فولاد خوزستان که سرخپوشان 
با نتیجه دو بر صفر پیروز شــدند، معضل بلیت فروشی 
بشدت احساس شــد. بی نظمی در ســکوها با وجود 
الکترونیکی شدن بلیت ها ادامه داشت. از همه عجیب تر 
این بود که در بازی پرسپولیس و فولاد، برخی تماشاگران 
با وجود داشــتن بلیت وارد ورزشگاه شــدند و پس از 
مواجه شدن با جایگاه های پر از تماشاگر، از سوی ماموران 

انتظامی به خارج از ورزشگاه هدایت شدند.
چه خبر از تبلیغات محیطی؟

ظاهرا دیدار پرســپولیس و فولاد کــه اولین دیدار 

مهم در ورزشــگاه آزادی بود، آنقدری برای اسپانسرها 
اهمیت نداشــت تا بخواهنــد در آن تبلیــغ کنند. در 
دیدار پرســپولیس و فولاد تبلیغات محیطی به باشگاه 
پرسپولیس و اسپانسرهای این تیم اختصاص داشت اما 
فقط در تابلوهای الکترونیکی تبلیغات دیده می شــد و 
روی تابلوهای دیگر خبری از تبلیغات نبود بلکه تخته ای 
چوبی چشم بینندگان تلویزیونی را نوازش می داد. ظاهرا 
مســئولان مربوطه خیلی دیر بــرای گرفتن تبلیغات 
این تابلوها اقدام کردند و نتوانســتند تا روز موعد برای 
پرکردن آنها مشتری پیدا کنند. آنطور که مشخص است، 
فدراسیون فوتبال امسال بدون تشریفات این امتیاز بزرگ 
را به یک شــرکت خصوصی واگذار کرده است. درحال 
حاضر هم تابلوهای تبلیغاتی اطراف زمین در روز بازی 
پرسپولیس و فولاد در اختیار این شرکت بود اما به طرز 
عجیبی همه چیز اتفاق افتاده بود. ضمن اینکه این بار یک 
تخلف جدید در نصب تبلیغات از همین هفته اول مرتکب 
شــد. تابلوهای بلند و بنرهای بزرگ و با ارتفاع بلندتر از 
حالت عادی، سوغات جدید برای تبلیغات در ورزشگاه 
آزدی است که به چشم بینندگان تلویزیونی می خورد. 
البته فدراســیون فوتبال درباره موضوع شکل و اندازه 
تابلوهای شرکت تبلیغاتی توضیح داده که شرکت مجری 
تبلیغات مجاز اســت از حد فاصل جایگاه تماشاگران 
تا زمین بازی جهت تبلیغات مورد نظر اســتفاده کند 
و استانداردهای فیفا و کنفدراســیون فوتبال آسیا هم 

رعایت شود که در این باره تخلفی صورت نگرفته است.
پخش زنده های بی کیفیت

قطعا بسیاری از فوتبال دوستان پای تلویزیون نشستند 
تا هفته اول لیگ برتر را از پای جعبه جادویی تماشا کنند. 
اگرچه پخش زنده در ورزشــگاه آزادی خوب است اما 
در شهرستان ها از کیفیت لازم برخوردار نیست. دیدار 
تیم های سیاه جامگان و ذوب آهن، استقلال خوزستان 
و تراکتورســازی، نفت تهران و ســپیدرود با کیفیت 
بســیار پایین از شبکه های اســتانی پخش شد. ظاهرا 
صداوسیماهای این اســتان ها از کمترین امکانات برای 

پخش مستقیم دیدارها اســتفاده کرده است. امکانات 
پخش زنده این دیــدار به قدری بود کــه ظاهرا با یک 

دوربین از تصاویر فیلم گرفته شده بود.
چمن های کچل شده

با اینکه زمــان تعطیلی لیگ بهتریــن فرصت برای 
بازســازی چمن های ورزشــگاه ها بود اما ایــن اتفاق 
امسال هم رخ نداد تا هفته اول لیگ برتر در زمین هایی 
بی کیفیت برگزار شــود. چمن  بد ورزشگاه های ثامن 
مشهد که با تساوی سیاه جامگان و ذوب آهن روبه رو شد، 
بشدت روی کیفیت بازی تاثیر گذاشت. وضعیت چمن 
در ورزشگاه غدیر اهواز که استقلال خوزستان با نتیجه 
یک بر صفر تراکتورسازی را برد و در تختی تهران که نفت 
بحران زده سپیدرود رشــت را شکست داد، نه تنها برای 
برگزاری یک بازی دوستانه مساعد نبود بلکه برای آغاز 
لیگ برتر هم اسفناک و افتضاح بود. بازی در این زمین ها 
نه تنها کیفیت فنی بازی های را به باد داد بلکه می توانست 
خطراتی مانند مصدومیت بازیکنان را در بر داشته باشد، 
حتی ورزشگاه تختی که میزبان نفت آبادان و استقلال 

بود، هم شرایط مناسبی ندارد.
بی تماشاگرهای بی هیجان

علاوه بر کیفیت بد ورزشگاه های نامبرده، یکی دیگر 
از اتفاقاتی که هفته اول لیگ برتر را دوست نداشــتنی 
کرد، ســکوهای خالی بود. همیشــه گفته شــده که 
فوتبال اســت و تماشــاگر آن اما انگار در فوتبال ایران 
این قاعده جایی دارد. همیشــه درباره حضور تیم های 
بی تماشاگر در سطح اول فوتبال ایران انتقادات زیادی 
مطرح شــده اما انگار قرار نیســت این شــرایط تغییر 
کند. سکوهای خالی ورزشــگاه های استان ها در هفته 
اول اتفــاق خوبی برای فوتبال ایران نبود. باشــگاه های 
بی طرفدار که صرفا به خاطر پولداربودن مالک هایشان 
توانســته اند به حضور در لیگ برتــر ادامه دهند، باعث 
خالی شدن ورزشــگاه ها شــده اند که حالا حالاها هم 
معضل آنها حل نمی شــود. البته خود این باشــگاه ها 
هم هنری در به ورزشــگاه کشاندن مردم شهرهایشان 

ندارنــد و از ایــن لحاظ هم بــه آنها انتقاد وارد اســت.
سیگار ممنوع نیست!

درحالی که یکی دو روز قبل از شــروع لیگ برتر خبر 
ممنوعیت قطعی استعمال دخانیات در ورزشگاه ها مطرح 
شد اما این قانون هم مثل بسیاری از مواردی که باید اجرا 
شود و نمی شود، نادیده گرفته شد. در دیدار پرسپولیس 
و فولاد با اینکه سازمان لیگ استعمال سیگار را ممنوع 
اعلام کرد و ماموران انتظامی هم با افراد نقض کننده این 
دستور برخورد می کردند اما استفاده از سیگار به وفور در 

روی سکوهای آزادی مشاهد شد.  
اولیایی: فوتبال را با وصله و پینه جلو می بریم

کاظم اولیایی، از مدیران باسابقه فوتبال ایران درباره 
اتفاقات هفتــه اول لیگ برتر به خبرنگار »شــهروند« 
می گوید: »شرایط برگزاری رقابت های لیگ برتر هر سال 
نسبت به سال گذشته نه تنها بهتر نمی شود بلکه بدتر هم 
خواهد شد. در واقع وضعیت فوتبال ایران مصداق عبارت 
»شتر گاو پلنگ« است که خود متولیان فوتبال آن را در 
جامعه ایجاد کرده اند تا وقتی ساختار باشگاه ها به عنوان 
هسته فوتبال تغییر نکند و درست نشود، بقیه مشکلات 
مربوط به این رشته هم برطرف نخواهد شد. باشگاه های 
ما بدون ســاختار مشــخص مثل عروسک خیمه شب 
بازی اداره می شوند و هیچ چیزی برای خودشان ندارد. 
اگر باشــگاه طبق آنچه در اروپا می بینیم، برای خودش 
ورزشگاه داشته باشد و بلیت فروشی را انجام دهد، با سود 
تبلیغات استادیوم و بلیت فروشــی هم مشکلات خود 
را حل می کند و هم درآمدزایی دارد. متاسفانه در ایران 
دولت میل زیاد به تیمداری دارد اما پول آن را نباید بدهد و 
وقتی هم امتیاز باشگاه را واگذار می کند، هزارویک مشکل 
پیش می آید.« اولیایی در ادامه می گوید: »ما باید اصول 
فوتبال را طبق همان چیزی که در اروپا وجود دارد، پیش 
ببریم. نمی شود که بخواهیم مثل اروپایی ها از فوتبال 
سود ببریم اما راه را یک جور دیگر برویم تا وقتی مشکلات 
اصولی باشگاه ها حل نشوند، در سال های آینده هم شاهد 

وضعیت بدتری برای لیگ خواهیم بود.«

شهروند|  با گذشت حدود دو سال از مزایده های پرتعداد برای فروش 
استقلال و پرسپولیس، حالا در شرایطی که این دو باشگاه تقریبا مسیر 
خود را پیدا کرده اند، بار دیگر بحث خصوصی سازی شــان مطرح شده 
است. این بار گفته می شود؛ به خاطر فشار AFC استقلال و پرسپولیس 

باید به مزایده گذاشته شوند.
تأکید بر واگذاری سرخابی ها

درحالی که هفدهمین دوره مسابقات لیگ برتر فوتبال از روز پنجشنبه 
آغاز شده، شنیده می شــود فشارهایی بر ســازمان خصوصی سازی 
وارد آمده تا هرطور شــده استقلال و پرسپولیس فروخته شوند. بعد از 
نامه ای که چند ماه قبل ســازمان بازرسی کل کشور برای رسیدگی به 
وضع مالکیت این دو باشــگاه بــه وزارت ورزش نوشــت، حالا رئیس 

سازمان خصوصی سازی نیز بر اصل موضوع تأکید کرده است. میرعلی 
 اشرف پوری حســینی در این خصوص حرف هایی زده که طبق آن دو 
باشگاه باید فروخته شوند. او گفته است: »در گذشته دولت اعلام کرد 
باشگاه های پرسپولیس و استقلال، جزو موسسات فرهنگی هستند و با 
این خبر، این دو باشگاه عملا از دسترس سازمان خصوصی سازی خارج 

شدند اما حالا احتمالا باید خصوصی سازی انجام پذیرد.«
AFC فشار

پوری حســینی در ادامه صحبت های خود از فشــار AFC برای 

واگذاری سرخابی ها پرده برداشته است: »سازمان خصوصی سازی 
بسیار علاقه مند بود که با عزم جزم خود برای واگذاری این دو باشگاه 
اقدام کند. در دو مزایده اول برای باشــگاه ها درخواستی  نیامد اما در 
مزایده سوم درخواست آمد اما سپرده نداده بودند و در مزایده چهارم 
سپرده هم دادند و درخواســت نیز آمد اما بحث اهلیت پیش آمد و 
خیلی علاقه مند بودیم که مزایده پنجم و ششم نیز برگزار شود. اخیرا 
شــنیدم که AFC و برخی از مراجع بین المللی به فدراسیون فوتبال 
ایران فشار آوردند که هیچ باشگاهی نباید دولتی اداره شود و احتمالا 
در آینده برای بازی ها محدودیت هایی قایل شوند. شاید به این دلایل 
دولت از مصوبه اش عدول کند و اجازه دهد ما این دو باشگاه را واگذار 

کنیم.«

 رئیس سازمان خصوصی سازی اعلام کرد:  

فشار برای واگذاری سرخابی ها

گزارش »شهروند« از کمبودهایی که  بار دیگر در فوتبال ایران نمایان شد

شروع زشت لیگ برتر
 ممنوع نشدن استعمال سیگار، بلیت فروشی اینترنتی، چمن های کچل شده، سکوهای خالی و تابلوهای بدون تبلیغات بخشی از مشکلات دیدارهای ابتدایی لیگ بود

 کاظم اولیایی در گفت وگو با »شهروند«: فوتبال مان را با وصله و پینه جلو می بریم

توییت ورزشی

کاربــران توییتر در واکنــش به برخی 
اتفاقــات روز ورزش توییت های جالبی 
مخابره کردند. برخــی از این جملات را 

بخوانید:    
 سعی کن ســایه رو بزنی شاید خورد 
بهش... توصیه های برانکو به طارمی در 

تمرینات!
 من حساب کردم، ۱۰ساله دارم درس 
می خونم... می تونم یه ستاره روی پیراهنم 

بزنم؟
 این همه ناراحت بودید از بی فوتبالی، 
حالا که فوتبال شروع شــد، یکیتون 
شد، دســتاتونو بگیرید روبه آسمون و 

خداروشکر کنید؟
  شغل ایده آل رو ولي بیرانوند داره. واسه 
اینکه یه جا وایسه فوتبال ببینه، سالي 
یک ونیم میلیارد بهش میدن. بعضي وقتا 

اعتصاب هم مي کنه تازه.
 با این بازی که از پرسپولیس می بینم، 

واقعا تن من مباد و پرسپولیس باد!
 یکی از دلایلی که درخواست خانوما 
برای تماشــای مســابقات فوتبال از 
ورزشگاه بیشتر از قبل شده، اینه که واقعا 
خسته شدن از شنیدن گزارش و تصویر 

تکراری بعضی مجری گزارشگرا.
 اونقدری که مهدی طارمی به سایه توپ 

ضربه زده، به خود توپ نزده؟
 بی غیرتی یعنی پول تو جیبت باشه، 
اجازه ات دســت خودت، بیکار ولی نری 

استادیوم تیمتو تشویق کنی!
 عکس توییت: نحــوه به وجود آمدن 

نیمار.


